
Vragen van de SP aan wethouder Voorink over het participatieproces n.a.v. brief 
HOP2040

Hop2040 heeft zojuist per brief aan de raad laten weten per direct (12-10) de gesprekstafel 
van de gemeente m.b.t. de omgevingsvisie participatie te verlaten (zie bijlage).

Dit is natuurlijk bijzonder teleurstellend en kan een behoorlijke deuk geven in het vertrouwen 
in een goed verloop van de participatie.

We zouden graag van de wethouder horen hoe het proces m.b.t. de particpatie nu verder gaat, 
aangezien de raad de betrokkenheid van alle berokkenen (inclusief en zeker Hop2040) 
daarvoor nodig acht.

We begrijpen dat dit nu erg vers is, en dat ook de wethouder even zal moeten beraden en 
overleggen hoe hier nu verder mee te moeten (en, wie weet, worden er nog wat rimpels 
gladgestreken). 

We nemen aan dat voor het vragenhalfuurtje voor wethouder Voorkink op 27 oktober genoeg 
tijd is om hier een antwoord op te geven. 
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